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Díszburkolat a Klauzál térre 

Kossuth körül szorgoskodnak 

Munkagépek az egykori ($ majdani) Virág-teraszon. (Fotó: Nagy László) 

Megkezdődtek a Klau-
zá l tér d i s z b u r k o l a -
tánbak lerakását előké-
szítő m u n k á k . A régi 
kockakövek fölszedésé-
vel szabaddá vált terüle-
ten előbb kisebb csator-
na- és gázbekötési mun-
kákat végeznek. A tér 
keleti oldalán augusztus 
második felében fejezik 
be a díszítőkövek beépí-
tését. 

Fagylaltkelyheket táncol-

tató, könnyed fölszolgáló 
kisasszonyok helyett súlyos 
munkagépek járnak-kelnek 
a Virág Cukrászda egykori 
teraszán, a kicsit távolabb 
ál ló K o s s u t h - s z o b o r pe-
dig szorgos munkásoknak 
mondja híres toborzóbeszé-
dét. A magyarázat: a szege-
di Klauzál tér keleti oldalán 
nekifogtak a régóta a terve-
zett díszburkolat lerakásá-
hoz. 

Borgói Alán, a szegedi 
polgármesteri hivatal straté-

giai irodájának műszaki re-
ferense tájékoztatása szerint 
a Klauzál téren kerítéssel 
körbezárt munkaterületen 
már fölszedték a régi járó-
felületet, s a városgondnok-
ság telepére vitték a sokat 
koptatott, szürke kőkocká-
kat, a cukrászda teraszát dí-
szítő „viacolor" burkolattal 
együtt. A mintegy 90 millió 
forintos térfölújítás generál-
kivitelezője a KÉSZ Kft. A 
tervek szerint augusztus vé-
gére fejezik be a munkát a 

tér Tisza felőli oldalán. S 
ha már úgyis szabaddá vált 
a tér „ m u n k a f e l ü l e t e " , a 
közszolgáltatók, kihasznál-
va a lehetőséget, a burkola-
tépítés előtt elvégeznek né-
hány a p r ó b b m u n k á t . A 
D é g á z Rt . s z a k e m b e r e i 
összekötik a tér szemközti 
gázvezetékeit, így a Klau-
zál tér és Kárász utca kör-
nyékén növekszik a föld-
gáz nyomása . Ezen fe lül 
fölújítják a Virág Cukrász-
dába vezető gázcsövet is. 

A Szegedi Vízmű Kft. a 
„felszíni v ízelvezetés" új 
lefolyóit építi be; a dísz-
burkolathoz megjelenésben 
illeszkedő lefolyórácsokon 
át csorog majd az esővíz a 
csatornába. 

A Démász Rt. augusz-
tusban kapcso lód ik be a 
munkába : kábe l f ek t e t é s t 
terveznek, s korszerűsítik a 
tér közvilágítását is: a tér 
hangulatához illő kandelá-
bereket állítanak. 

Nyilas Péter 
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Ötvenhatos sortüzek 
- soron kívül 

DM-információ 
Az 56-os Deportáltak 

Tényfeltáró Bizottsága az Or-
szágos Igazságszolgáltatási 
Tanács elnökének küldött le-
velében - a társadalom többsé-
gének nevében - kérte az OIT 
elnökét, dr. Solt Pált. hogy 
rendelje el a sortűzperek soron 
kívüli intézését. A Legfelsőbb 
Bíróság felülvizsgálati tanácsa 
ugyanis 1999. június 28-án he-
lyezte hatályon kívül a tatai, a 
kecskeméti és a tiszakécskei 
sortüzek ügyében hozott jog-
erős megszüntető határozatot, 
amire a Legfelsőbb Bíróság a 

megismételt másodfokú tár-
gyalást csak egy év múlva tűz-
te ki, majd mindhárom ügyet 
elnapolta szeptemberre. 

Válaszként az Országos 
Igazságszolgáltatási Tanács 
közölte: július 5-i ülésén el-
rendelte a Győr-Moson-Sop-
ron Megyei Bíróságon a mo-
sonmagyaróvári sortűz ügyé-
ben a soronkívüliséget. A Leg-
felsőbb Bíróság előtt folya-
matban levő tatai, kecskeméti 
és tiszakécskei sortűz ügyében 
pedig felkérte a Legfelsőbb 
Bíróság elnökét a soronkívüli-
ség biztosítására. 

Ciánszennyeződés 

Polgári „próbaperek 1 7 

Budapest (MTI) 
A kormány várható dön-

tése értelmében elképzelhe-
tő, hogy pénzügyi alap jön 
létre a tiszai ciánszennyező-
dés kapcsán polgári pert in-
dító személyek perköltségé-
nek támogatására - közölte 
a Páneurópa Jogász Unió el-
nöke újságírókkal azután, 
hogy pénteken benyújtotta 
két magánszemély közös ke-
resetét a Pesti Központi Ke-
rületi Bíróságra. 

Mayer Erika kifej tet te: 
azt szeretné, ha az első ilyen 

jellegű polgári ügyekben a 
bíróság megállapítaná a kör-
nyezeti szennyezés megtör-
téntét, s ebből fakadóan a táj 
értékének csökkenését, to-
vábbá a károkozónak, a ro-
mániai Aurul bányavállalat-
nak a felelősségét. 

Ismertetése szerint a mos-
tani keresethez kiválasztott 
két felperes a Tisza-tónál él, 
a falusi vendéglátásban te-
vékenyked ik , s a nyári 
idényre náluk lefoglalt szál-
lásokat a turisták vissza-
mondták a ciánszennyező-

dés miatt. A felperesek kár-
igénye az eddig eltelt idő-
szakra vonatkozóan több 
százezer forint. 

Az elnök elmondta azt is, 
hogy közérdekre hivatkozva 
soron kívüli eljárást kértek a 
bíróság elnökétől. 

- A most benyújtott kere-
setben legjobb esetben 2001 
első felében várható jogerős 
ítélet, ennek végrehaj tása 
azorrban további időt igé-
nyelhet - tette hozzá. 

(Jegyzetünk 
a 3. oldalon.) 
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Műbeles virsli ( R i n g a R t ) 

479Ft/kg 359Ft/kg 

Á R A : 4 4 F T (ELŐFIZETVE: 3 8 F T ) 

Kamionok - countryval 
Megnyílt a tizedik szegedi kamionos találkozó. 

(5. oldal) 
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Közgyűlési gazdaságdiplomácia 

Bihari az Aragóról, 
Leisztinger a Pickröl 

Munkatársunktól 
A tegnapi rendkívüli 

Pick-közgyűlésnek két fő-
szereplője volt, Bihari Vil-
mos, a társaság vezér-
igazgatója, s a cégcso-
portban egyharmados tu-
lajdoni arányt szerző Ara-
go elnöke, Leisztinger Ta-
más. Véleményük a má-
sikról meglehetősen dip-
lomatikus. 

A Pickben megjelent új 
pénzügyi befektetővel kapcso-
latosan meglehetősen szűksza-
vúan nyilatkozott Bihari Vil-
mos vezérigazgató, de elmond-
ta, hogy az elmúl! két eszten-
dőben számos potenciális 
szakmai befektetővel tárgyal-
tak, de ez nem vezetett konkrét 
eredményre. Az Aragóról szól-
va megerősítette, hogy az új 
n a g y t u l a j d o n o s t á m o g a t j a a 
társaság akvizíciós törekvéseit, 
s nyilatkozatai szerint hosszú 
távon akar jelen lenni a Pick-
ben, s nem tervez változást a 
menedzsmentben, illetve az 
igazgatóságban. Arra a kérdés-
re, hogy az elmúlt időszakban 
mennyire egyeztetett a cégve-
zetés az Aragóval - lásd az 
április végi közgyűlés döntését 
a szavazati korlát jelentős 
emeléséről - , a vezérigazgató 
meglehetősen diplomatikus vá-

laszt adott: „hivatalosan a rész-
vénykönyvi bejegyzés után tár-
gyaltunk csak". 

Leisztinger Tamás, a Pick-
ben 32,98 százalékos tulajdoni 
hányaddal rendelkező Arago 
Befektetési Holding Rt. igaz-
gatósági elnöke, újságírói kér-
désre válaszolva leszögezte, 
hogy nem húsipari szakmai ta-
nácsokat akarnak adni, hanem 
abban segíthetnek a Picknek, 
amihez értenek, vagyis a ter-
jeszkedésben, a cégvásárlások-
ban, az akvizícióban. A társa-
ság idei teljesítményével elé-
gedett az Arago-elnök, mint 
mondta, a 150 százalékos ered-
ménynövekedés elismerésre 
méltó. Kérdésre válaszolva azt 
is hangsúlyozta, hogy egyenlő-
re sem a menedzsment, sem az 
igazgatóság összetételében 
nem terveznek változást. A 
közgyűlési napirenden szereplő 
tőkeemeléssel kapcsolatban el-
mondta, abban az Arago is 
részt kíván venni, de csak 
olyan mértékben, hogy meg-
maradjon a jelenlegi 33 száza-
léknál valamivel kisebb része-
sedése. Azt is leszögezte, hogy 
ők az igazi vevők, nem áll mö-
göttük más szakmai befektető, 
s hosszú távon gondolkodnak a 
Pickben. 

(Közgyűlési tudósításunk 
a 3. oldalon.) 

Beszélő viszony. Leisztinger Tamás Arago-elnök 
(balról) és Bihari Vilmos, a Pick vezérigazgatója. 

(Fotó: Nagy László) 
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